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Verslag overleg omgevingsdialoog  
 
Herontwikkeling Bredaseweg 61 - 65 Tilburg.  
 
Versie: 1.2  
Datum: 15-11-2022 
Kenmerk: LvdWOA_RBCV_221101 verslag tweede omgevingsdialoog  

 
Bijlagen:  

1. Uitnodigingsbrief bewoners  

2. Intekenlijst aanwezige  

 
Procedure  
Met deze omgevingsdialoog volgen we de Richtlijn Omgevingsdialoog van de gemeente Tilburg. Deze 
richtlijn is omschreven op de site van de gemeente Tilburg:  
 
171024-21-RUI-02_Richtlijn_omgevingsdialoog_bij_ruimtelijke_plannen.pdf (tilburg.nl)  
 
Motivatie  
Voor de tweede omgevingsdialoog is wederom gekozen voor een fysieke bijeenkomst. Geen plenaire 
sessie/presentatie maar een inloop met tijdsblokken. De genodigden konden zich aanmelden per e-
mail/telefoon met hun voorkeur voor tijdsblok. Tijdens deze sessie zijn de nieuwe/aangepaste 
tekeningen/plannen getoond op posters en waren initiatiefnemers en architect aanwezig om met 
omwonenden/belanghebbenden in gesprek te treden en vragen te beantwoorden. Namens de 
initiatiefnemer waren aanwezig: Gertjan van de Wal, Martijn Kemps en Koen Theunissen. Namens de 
architect (Forum architecten) waren aanwezig: Louis de Jager en David Le Masney.  
 
Er is gekozen voor deze vorm van omgevingsdialoog om twee redenen: 

- Oplopende corona-besmettingen. Ten tijde van het voorbereiden van de omgevingsdialoog 
was er een lichte stijging van het aantal coronabesmettingen en werd gesproken van een 
mogelijke nieuwe golf. 

- 1-op-1 gesprekken. Om omwonenden met specifieke vragen en zorgen de mogelijkheid en 
aandacht te geven, hebben wij besloten om met deze personen 1-op-1 (of in kleinere 
groepen) in gesprek te gaan. Zo krijgen zij de mogelijkheid om hun vragen direct te stellen 
aan de betreffende personen.  

 
Er is bij 72 adressen een uitnodiging in de brievenbus gedeponeerd. Bijgaand treft u deze uitnodiging 
aan. Er hebben zich 15 personen van tevoren aangemeld. Uiteindelijk zijn er 25 personen geweest, 
waarvan 23 personen de intekenlijst hebben ingevuld. Bijgaand treft u tevens de intekenlijst aan .  
 
De omgevingsdialoog vond plaats op woensdag 2 november tussen 18.00 uur en 20.00 uur. Hierin 
waren tijdsblokken van 30 minuten ingedeeld. 
 
De ontwikkelaar heeft de afgelopen periode de projectwebsite gelanceerd 
(www.residentiebredaseweg.nl). In de uitnodigingsbrief voor de omgevingsdialoog is dit met de 
omwonenden gecommuniceerd.  
  

https://www.tilburg.nl/fileadmin/files/ondernemers/171024-21-RUI-02_Richtlijn_omgevingsdialoog_bij_ruimtelijke_plannen.pdf
http://www.residentiebredaseweg.nl/
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Aanwezige worden welkom geheten, gevraagd zich in te schrijven op de inschrijflijst en uitgelegd wat 

de bedoeling is. Men kan de plannen bestuderen en in gesprek treden/vragen stellen met/aan de 

vertegenwoordigers van Residentie Bredaseweg en Forum Architecten. 

Omdat er over de avond heen en in verschillende tijdsblokken veelal dezelfde onderwerpen naar 

voren zijn gekomen zijn álle opmerkingen, vragen en zorgen hieronder gebundeld. 

Een aanwezige is erg te spreken over de wijziging op de tweede verdieping in blok B m.b.t. de 

scheidingswand die het zicht tot de achtertuintjes aan de Wilgenstraat ontneemt.  

Een aanwezig is niet te spreken over de ramen aan de achterzijde van de zes grondgebonden 

woningen omdat zij naar eigen zeggen hiermee geen privacy meer heeft in haar achtertuin. Mevrouw 

geeft aan dat ze de drie bouwlagen van blok B te hoog vindt.  

Bewoners van de Wilgenstraat vragen zich af wat er met de scheidingswand gaat gebeuren. Louis 

geeft aan dat de insteek is dat hij blijft staan waar mogelijk. Op plaatsen waar de muur niet 

behouden kan blijven (door bijv. de staat van de muur) zal een nieuwe wand van +/- 2,5m 

opgetrokken worden voorzien van beplanting (mogelijk hedera o.i.d.).  

Aanwezige vraagt hoe dicht de geparkeerde auto’s bij haar achtermuur komen te staan. Ze geeft aan 

het niet prettig te vinden dat auto’s binnen 50 cm van de achtermuur (perceelsgrens) af komen te 

staan. Ze vraagt of dit iets opgeschoven kan worden.  

Er blijven vraagtekens bij enkele bewoners van de Wilgenstraat. Louis besluit met deze bewoners 

direct mee te lopen naar de betreffende tuintjes en scheidingswand om de situatie ter plekke te 

kunnen bekijken/bespreken.  

Bewoners van de Meidoornstraat vragen wat er gaat gebeuren met de doorgang achterom. Ze zijn in 

de veronderstelling dat het volledig te ontwikkelen terrein straks een ‘open karakter’ gaat krijgen 

waardoor er ‘doorloopjes’ zijn van de Bredaseweg naar de Meidoornstraat. Louis geeft aan dat het 

pad bij de garageboxen enkel dienst zal doen als ontsluiting voor de zes grondgebonden woningen. 

Bewoners geven aan dat de poort afsluitbaar is maar vaak open blijft staan. Ze geven aan dat er, 

door de aanwezigheid van veel coffeeshops in de buurt, vaak overlast is van blowende hangjongeren. 

Ze maken zich zorgen dat, als er straks meer gebruikers zijn van die poort, hij vaker open blijft staan. 

Martijn Kemps draagt oplossingen aan door bijv. een deurdranger te plaatsen. Een andere bewoner 

geeft aan dat er ook gekeken kan worden naar een elektronische poort. 

Veel aanwezigen vinden het een mooi plan en een flinke vooruitgang voor de buurt. De oude, 

bestaande gevel + de lelijke hallen passen niet meer in het straatbeeld vinden zij. Er wordt gevraagd 

hoelang het sloop- en bouwproces ongeveer in beslag gaat nemen. Er wordt aangegeven dat er 

gestreefd wordt dat binnen een tijdsbestek van één jaar te realiseren.  

Enkele aanwezige geven aan dat er in de vorige omgevingsdialoog gevraagd is een zonnestudie te 

doen. Ze willen graag weten wat de impact van blok B is op de aanwezigheid van zonuren gedurende 

de dag in hun achtertuin. Louis laat op een tekening zien dat er een stippellijn getekend is, deze geeft 

de hoogte en omvang van de huidige bebouwing aan. Hiermee laat hij zien dat er zowel aan de 

linker- als rechterzijde er veel bebouwing verdwijnt, enkel in het midden van het perceel wordt de 

bebouwing hoger. Aanwezige vragen of er alsnog een zonnestudie uitgevoerd kan worden. 

Initiatiefnemer neemt dit in overweging. 

Bewoonster van een van de huizen aan de andere kant van de Bredaseweg vraagt waar de auto in- 

en uitgang precies gaat komen. Na wat meetwerk blijkt dat deze ongeveer tegenover haar 

woonkamer gepositioneerd is. Dit wil zij niet i.v.m. naar binnen schijnende koplampen. In het vorige 
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plan was dit verder naar rechts ingetekend. David Le Masney legt uit dat dit veranderd is op verzoek 

van de gemeente i.v.m. het straatbeeld. Mevrouw vraagt of wij kunnen nadenken over mogelijke 

oplossingen om dit tegen te gaan. Ze geeft als voorbeeld een oplossing die reeds is toegepast bij een 

Albert Heijn in de buurt. David geeft aan dit te kennen en naar oplossingen te kijken.   

Bewoners van de Bredaseweg geven complimenten op het plan. Hij geeft aan dat het er netjes uitziet 

en dat er een leuke doorkijk gecreëerd is met de balkonnetjes vanaf de Bredaseweg. 

Aanwezig die tegenover het project woont aan de Bredaseweg vraagt of de ingetekende bomen vóór 

het pand aan de Bredaseweg ook daadwerkelijk gepland gaan worden? Er wordt aangegeven dat ze 

in principe voor de beeldvorming op de tekening staan, maar dat er bij de gemeente geïnformeerd 

wordt of deze aanplant mogelijk is. 

Bewoners van de Meidoornstraat geven aan dat er, voor ontsluiting van de grondgebonden 

woningen, ook een ontsluiting mogelijk is aan de rechterzijde (achterkant woningen Wilgenstraat). 

Hier is namelijk een brede ‘brandgang’ die daar uitstekend dienst voor kan doen. Dan hoeft de gang 

en poort bij de garageboxen niet gebruikt te worden. Na enig uitzoekwerk blijkt dat de betreffende 

brandgang eigendom is van verschillende particulieren. Enkele van die eigenaren hebben eerder deze 

avond juist aangegeven het niet wenselijk te vinden als die gang intensiever gebruikt gaat worden.  

De eigenaar van de kapsalon aan de Wilgenstraat vraagt hoe hoog de scheidingswand is rondom zijn 

eigendom en vraagt waarom er een nooduitgang is ingetekend in de scheidingsmuur. Louis besluit 

met hem mee te lopen naar zijn tuin om de situatie ter plekke te bekijken/bespreken.  

Een aanwezige geeft aan de afstand van blok B tot zijn perceelsgrens aan de westzijde een redelijke 

afstand te vinden. Doordat er behoorlijk wat afstand is tot zijn perceelsgrens, geeft hij de suggestie 

om mogelijk iets breder te bouwen zodat er inpandige loggia’s gecreëerd kunnen worden i.p.v. 

loshangende balkons. Dit gaat dan wel ten koste van de groene tuin. 

Aanwezige geeft aan dat er in de vorige omgevingsdialoog door de buurt is gevraagd een 

zonnestudie en onderbouwing voor het aantal parkeerplaatsen te geven. Hij vraagt waarom de 

afgelopen maanden niet zijn gebruikt om dit uit te voeren? Initiatiefnemer geeft aan dat de 

noodzakelijke onderzoeken voor het aanvragen van de omgevingsvergunning nog uitgevoerd moeten 

gaan worden. Dit is nog niet gedaan omdat sommige punten nog niet definitief waren.  

Gedurende deze avond zijn er veel positieve gesprekken geweest. Aan de hand van het verslag van 

de vorige omgevingsdialoog is meerdere malen puntsgewijs de lijst met zorgen/wensen 

doorgenomen en welke acties daaruit zijn voortgevloeid. Daaruit is gebleken dat waar mogelijk de 

punten uit de vorige omgevingsdialoog zijn verwerkt in de nieuwe plannen.  

Aanwezige geeft aan dat er nog geen antwoord is gekomen op de vraag hoe er voorkomen kan 

worden dat het gehele gebouw een zorgcomplex wordt. Hij geeft aan dat hij er niet op zit te wachten 

dat de vier zorgappartementen straks uitgebreid worden of dat het complex in zijn geheel verkocht 

wordt aan een zorgpartij/-belegger. Initiatiefnemer geeft aan dat die garantie niet gegeven wordt.  

Aanwezige vraagt hoe er omgegaan wordt met de afvalvoorziening? Hij vindt het niet wenselijk dat 

er straks 43 containers aan de Bredaseweg staan. Louis geeft aan dat er een berging onder blok B 

gerealiseerd wordt waar containers kunnen staan. Ook is er vanuit de gemeente het verzoek 

gekomen om ondergrondse containers te plaatsen. Daarvoor is in ieder geval aan de Bredaseweg 

geen plaats. Initiatiefnemer geeft aan dat daarover momenteel nog met de gemeente wordt gepraat. 

Een denkbare oplossing is bijvoorbeeld om enkele collectieve containers achter de poort te plaatsen 

waarvan de afvaldienst de sleutels heeft t.b.v. lediging. 
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Terugkijkend op de avond kunnen wij spreken van een positieve sfeer. Er zijn goede, constructieve 

gesprekken gevoerd. Veel omwonenden waren tevreden, gaven positieve reactie op enkele 

aanpassingen en hadden geen verdere opmerkingen. Een aantal omwonenden waren kritisch en 

hadden nog steeds zorgen en vragen. Nog niet op alle vragen hebben wij antwoorden kunnen geven. 

Dat heeft o.a. te maken met het feit dat er nog onderzoeken t.b.v. de vergunningsaanvraag 

uitgevoerd moeten worden.  
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BIJLAGE 1: Uitnodiging omwonenden voor omgevingsdialoog 
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BIJLAGE 2: Intekenlijst aanwezige 

 

 


